

Date: 29 June 2025		التاريخ : 29 يونيو 2025	
Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE		السيد / حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي دبي - الإمارات العربية المتحدة تحية طيبة وبعد ،،،	
Subject: Disclosure Related to Legal Cases Reference to the above-mentioned subject; Agility Public Warehousing Company would like to announce about a material information as per the below template:		الموضوع: إفصاح بشأن الدعاوى والأحكام بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، تود شركة أجيليتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جوهرية حسب النموذج أدناه:	
Date	29/06/2025	2025/ 06 / 29	التاريخ
Name of Listed Company	Agility Public Warehousing Company K.S.C.P ("Agility")	شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع ("أجيليتي")	اسم الشركة المدرجة
Case Number	- Case no. 10301 for the year 2024 Commercial/Civil/Government/19 - Case no. 1987, 2040 for the year 2025 Appeal Commercial Civil Government/2	- الحكم رقم 10301 لسنة 2024 تجاري مدني كلي حكومة/19 - الحكم رقم 1987 ، 2040 لسنة 2025 استئناف تجاري مدني حكومة/2	رقم القضية
Case Subject Matter	The contract between the Public Authority of Industry ("PAI") and Agility for Jahra Crafts area	العلاقة التعاقدية ما بين الهيئة العامة للصناعة وشركة أجيليتي عن موقع توسعة حرفية الجهراء	موضوع القضية
Judgment Date	25/06/2025	2025/06/25	تاريخ الحكم
Court that issued the Judgment	Court of Appeal	محكمة الاستئناف	المحكمة التي أصدرت الحكم
Parties of the Case	Agility against 1) the Minister of Commerce and Industry in his capacity, 2) the General Manager of PAI in his capacity, and 3) General Manager of Kuwait Municipality in his capacity	شركة أجيليتي ضد 1- وزير التجارة والصناعة بصفته 2- مدير عام الهيئة العامة للصناعة بصفته 3- مدير عام بلدية الكويت بصفته	أطراف الدعوى
Judgment is in favor of	Public Authority of Industry	الهيئة العامة للصناعة	الحكم لصالح
Concluding Judgment of the Court of First Instance	The court of first instance resolved: (v) First: In the main case, to reject it and for Agility to pay the expenses and an amount of KD 10 for legal fees (vi) Second: Point 2 to accept it in the form and, on the merits, to evict and remove the company from the land under dispute and hand it over to PAI empty of any movable assets and persons, in the same condition it was received. (vii) Third: In the secondary case, point 3, to reject it in the form (viii) The court ordered the first defendant in the counterclaim to pay the expenses, along with an amount of KD 10 for legal fees	حكمت المحكمة في مادة تجارية: أولاً: في الدعوى الأصلية: برفضها وألزمت المدعية بالمصروفات ومبلغ 10 د.ك مقابل أتعاب المحاماة. ثانياً: في البند ثانياً بقبوله شكلاً وفي الموضوع: طرد وإخلاء الشركة المدعى عليها فرعياً من العين موضوع الدعوى وتسليمها للهيئة المدعية فرعياً خالية من الشواغر والمنقولات والأشخاص بحالتها قبل الاستلام وخالية من التلقيات. ثالثاً: في الدعوى الفرعية في البند ثالثاً: بعدم قبولها شكلاً. رابعاً: ألزمت المدعى عليها الأولى فرعياً بالمصروفات ومبلغ 10 د.ك مقابل أتعاب المحاماة	منطوق الحكم أول درجة
Concluding Judgment of the Court of Appeal	The court has accepted the 2 appeals in form and rejected them in substance, upholding the appealed judgement. And exempted the appellant in the first case from the fees and obligated the appellant in	حكمت المحكمة بقبول الاستئناف شكلاً ورفضها موضوعاً وبتأييد الحكم المستأنف وأعفت المستأنف بصفته في الاستئناف الأول من مصروفات استئنافه وألزمت المستأنفة في الاستئناف الثاني بمصروفات استئنافها وأمرت بإعمال المقاصة مقابل أتعاب المحاماة	منطوق حكم الاستئناف

	the second case to pay the court fees and to do settlement for the Legal fees.		
Concluding Judgment of the Court of Cassation	N/A	لا يطبق	منطوق حكم التمييز
Potential Effect of the Judgment on the Company	The Company will challenge this decision in the court of cassation. Note that this land generates KD 5.5 million in revenues and has a book value of around KD 30 million	سيتم الطعن على الحكم بالتمييز. علماً أن الإيرادات السنوية من هذا الموقع هو 5.5 مليون دينار كويتي والقيمة الدفترية هي 30 مليون دينار كويتي.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم
Best Regards,		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،	
 Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa Vice Chairman and CEO		 طارق عبد العزيز سلطان العيسى نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي	
			